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HOUSING BOX - BOÎTE DE BOÎTIER
69410 - 69413

INSERTO MEDIUM DO

B LIGHT will not consider valid the warranty conditions and will decline any responsibility for damage when the installation is not carried out according to this installation manual.
B LIGHT ne considérera pas les conditions de garantie valables et déclinera toute responsabilité pour les dommages si l’installation n’est pas effectuée conformément à ce manuel d’installation.

Fix the housing box with appropriate rawlplugs. 
Fixer la boîte du boîtier avec des chevilles appropriées.
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Make the holes and place the housing box. Adjust the level working
on the screws. 
Faire les trous et placer la boîte du boîtier. Ajuster le niveau de travail
sur les vis.

Cement the housing box, leveling the finished floor. 
Cimenter le boîtier, nivelant le sol fini.

75x95 mm

Luminaires should be wired with power off and all wiring and connections should be complete 
and checked before power is switched on.

Les luminaires doivent être câblés hors tension et tous les câbles et connexions doivent être 
terminés et vérifiés avant la mise sous tension.

1. WARNING - ATTENTION

OFF

OK NO

Not supplied rawlplugs Finished floor level

2.95”x3.70”

1. INSTALLATION OF THE HOUSING BOX - INSTALLATION DE LA BOÎTE DE BOÎTIER

Make a base with a 20/30 cm of gravel or appropriate drainage
system. Prepare the cable outlet and draw the fixing holes. 
Faire une base avec un 20/30 cm de gravier ou un drainage approprié
système. Préparez la sortie du câble et dessinez les trous de fixation.
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HOUSING BOX - BOÎTE DE BOÎTIER
69410 - 69413

INSERTO MEDIUM DO

B LIGHT will not consider valid the warranty conditions and will decline any responsibility for damage when the installation is not carried out according to this installation manual.
B LIGHT ne considérera pas les conditions de garantie valables et déclinera toute responsabilité pour les dommages si l’installation n’est pas effectuée conformément à ce manuel d’installation.

Remove the cover before inserting the luminaire. 
Retirez le couvercle avant d’insérer le luminaire.

Unscrew and remove the end caps from the housing box. 
Dévisser et retirer les capuchons d’extrémité de la boîte du boîtier.

Join the housing boxes with the supplied plates. 
Joindre les boîtes de logement avec les plaques fournies.
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Place side by side the housing boxes to be connected. 
Placez côte à côte les boîtes de boîtier à connecter.

Make a base with a 20/30 cm of gravel or appropriate drainage
system. Prepare the cable outlet and draw the fixing holes. 
Faire une base avec un 20/30 cm de gravier ou un drainage approprié
système. Préparez la sortie du câble et dessinez les trous de fixation.

3. SYSTEM INSTALLATION - INSTALLATION DU SYSTÈME

OK
NO
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HOUSING BOX - BOÎTE DE BOÎTIER
69410 - 69413

INSERTO MEDIUM DO

B LIGHT will not consider valid the warranty conditions and will decline any responsibility for damage when the installation is not carried out according to this installation manual.
B LIGHT ne considérera pas les conditions de garantie valables et déclinera toute responsabilité pour les dommages si l’installation n’est pas effectuée conformément à ce manuel d’installation.

Make the holes and place the housing boxes. Adjust the level working on 
the screws. 
Faire les trous et placer les boîtes de logement. Ajustez le niveau de travail 
sur les vis.

Fix the housing boxes with appropriate rawlplugs. 
Fixer les boîtes de logement avec des chevilles appropriées.
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Tasselli non in dotazione
Not supplied rawlplugs

Cement the housing box, leveling the finished floor. 
Cimenter le boîtier, nivelant le sol fini.

Remove the cover before inserting the luminaire. 
Retirez le couvercle avant d’insérer le luminaire.


